
Protokół nr III/2024 
z III sesji w IX kadencji Rady Gminy Cmolas 

- posiedzenie z dnia 18 lipca 2024 r. 

III Sesja w dniu 18 lipca 2024 r. Obrady rozpoczęto 18 lipca 2024 r. o godz. 15:30, 

a zakończono o godz. 16:46 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków rady i zaproszeni goście według załączonej listy 

obecności. 

Obecni radni: Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, Piotr 

Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, Andrzej 

Zagroba, Waldemar Zieliński. 

 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Cmolas – Andrzej Zagroba, wypowiadając 

formułę: „Otwieram trzecią sesję Rady Gminy Cmolas” i po przywitaniu stwierdził quorum 

i prawomocność obrad oraz fakt sporządzenia protokołu z poprzedniego posiedzenia, który był 

wyłożony do wglądu i nie wniesiono do niego uwag. Przewodniczący przedstawił porządek 

obrad sesji, który radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności oraz stwierdzenie faktu sporządzenia 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę Cmolas projektu 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie dofinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach programu Regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, PRIORYTET 7, Działanie 

FEPK.07.12 Szkolnictwo ogólne, projekt pt. „Orientuj się!” (projekt nr 1), 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Cmolas na lata 2024-

2035 (projekt nr 2), 

c)  w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 r. (projekt nr 3).  

4.Informacja z posiedzeń komisji Rady Gminy Cmolas. 

5.Wnioski do Rady i informacje. 

6. Zamknięcie sesji.  

   

Po przedstawieniu porządku obrad przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego 

porządku obrad. Nie zgłoszono uwag, więc przystąpiono do jego realizacji. 

 

Ad.2. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawiła Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę Cmolas 

projektu Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie dofinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach programu Regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, PRIORYTET 7, Działanie FEPK.07.12 

Szkolnictwo ogólne, projekt pt. „Orientuj się!” (projekt nr 1).  

 

Projekt przedstawił Zastępca Wójta Gminy p. Marian Posłuszny. 

 

 

 



W dyskusji wzięli udział: 

- radna Magdalena Szpyt pytała czy to projekt z inicjatywy gminy czy szkoły w 

Trzęsówce, oraz czy to są działania w całości finansowane z projektu europejskiego Plus. 

 

Zastępca Wójta Marian posłuszny wyjaśnił, że szkoła przystępuje do projektu z 

inicjatywy Pani dyrektor Małgorzaty Sitko, która napisała projekt i będzie go realizowała. 

Jest to projekt w całości finansowany ze środków zewnętrznych, kosztem szkoły mogą 

być ewentualne koszty zastępstw w momencie nieobecności nauczycieli. 

 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

i realizację przez Gminę Cmolas projektu Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie 

dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach 

programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, 

PRIORYTET 7, Działanie FEPK.07.12 Szkolnictwo ogólne, projekt pt. „Orientuj się!” 

(projekt nr 1). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński. 

 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje kolejny 

numer Nr III/17/24. 

 

b)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Cmolas na lata 

2024-2035 (projekt nr 2).  

 

Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Róg. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radna Anna Tworz pytała o najistotniejsze zmiany wprowadzone do WPF. 

Pani Skarbnik Krystyna Róg wyjaśniała, że zmiany w WPF wprowadza się ślad za 

zmianami budżetu wprowadzonymi uchwałami czy zarządzeniami Wójta Gminy, jest to 

zbiór ogólnych kwot dochodów i wydatków, a szczegółowe zmiany przedstawia uchwała 

budżetowa. 

 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Cmolas na lata 2024-2035 (projekt nr 2). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 



Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński. 

Przewodniczący ogłosił, że rada jednogłośnie, 15 głosami „ZA” podjęła uchwałę, która 

otrzymuje kolejny numer Nr III/18/24. 

 

c)  w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 r. (projekt nr 3).  

 

Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Róg. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński. 

 

Przewodniczący ogłosił, że rada jednogłośnie, 15 głosami „ZA” podjęła uchwałę, która 

otrzymuje kolejny numer Nr III/19/24. 

Ad.4. Informacja z posiedzeń komisji Rady Gminy Cmolas. 

Radna Magdalena Szpyt przedstawiła informację z posiedzenia komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych, które odbyło się w dniu 4 lipca 2024 r. Tematem posiedzenia była działalność 

sportowa w Gminie i spotkanie z prezesami klubów sportowych działających na terenie gminy 

Cmolas. Szczegółowe informacje znajdują się w protokole z posiedzenia.  

Ad.5. Wnioski do Rady i informacje. 

- Sołtys sołectwa kłodziny Zenon Magda wnioskował o dopuszczenie drużyn złożonych z 

mieszkańców sołectw do turnieju o puchar wójta w przyszłym roku, a nie tylko drużyn 

z klubów sportowych z terenu gminy. 

-Zastępca Wójta Marian Posłuszny wyjaśnił, że sołectwa grały w pucharze wójta 30 lat 

temu, potem ta koncepcja upadła, zależy nam, aby grały drużyny, które są formalnie 

ubezpieczone i proponował, aby taka formuła pozostała.  

- Przewodniczący rady Andrzej Zagroba wyraził zdanie, że jest to temat otwarty, jeżeli 

będzie więcej takich inicjatyw to będziemy poddawać je pod dyskusję. 

 

- Sołtys sołectwa Dąbrówka Dariusz Partyka poinformował, że nie startuje w wyborach na 

sołtysa i podziękował wszystkim za współpracę i życzył powodzenia kolegom i koleżankom. 

 

- Radni Hadykówki Krzysztof Książek oraz Teresa Krzysztofińska poinformowali radnych, że 

są próby budowy kolejnego masztu w Hadykówce, w terenie pojawiają się przedstawiciele 

jednej z telefonii i szukają terenów do zakupu w celu wybudowania masztu, oraz że na terenie 

zakładu byłej ceramiki odbywają się jakieś „gry wojenne” i jest bardzo głośno i prosili o 

zainteresowanie ze strony gminy i radnych oraz o pomoc w rozwiązaniu tych problemów. 

 

- radni Magdalena Szpyt i Krzysztof Czachor poinformowali, że mieszkańcy Cmolasu 

otrzymują informację o przenumerowaniu i w związku z tym pojawia się dużo pytań 



i nieścisłości, np. dlaczego domu obok siebie nie mają kolejnych numerów, czy to jeszcze może 

się zmienić, co zrobić, gdy na jeden dom przydzielono dwa numery. 

 

- radny Michał Szczepanek - zapytanie dotyczące zamiany gruntów odnośnie drogi na Złotą 

Górę, pytał czy już wiadomo jakie drogi będą oddawane do Nadleśnictwa Kolbuszowa do 

zamiany i czy ta zamiana nie utrudni mieszkańcom dojazdu do swoich działek 

- Kierownik Referatu rozwoju gospodarczego Elżbieta Wyparło wyjaśniała, że do urzędu 

nie wpłynął żaden wniosek na budowę wieży komórkowej i urząd nie posiada takich 

informacji. 

 

- Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny dodała, że gmina nie ma wpływu na 

negocjacje prowadzone z mieszkańcami w sprawie zakupu terenów, to są prywatne sprawy 

między mieszkańcami a przedstawicielami, którzy do nich przychodzą z ofertą zakupu 

natomiast Gmina nigdy nie udostępniała i nie udostępnia danych właścicieli gruntów. 

  

Teren ceramiki jest teraz własnością prywatną osoby fizycznej i gmina nie jest informowana 

co się tam dzieje, jeżeli takie zdarzenia się odbywają na tym terenie to jedynym wyjściem jest 

zgłoszenie na policję jako zakłócanie porządku, gmina nie ma możliwości interweniowania.  

 

Zmiana numeracji porządkowej: - w tym tygodniu gmina zakończyła zawiadamianie 

mieszkańców o zmianie numeracji. Jedna strona ma numery parzyste druga strona ma numery 

nieparzyste, na części działek zostawione są numery dla budynków które prawdopodobnie się 

pojawią. W razie pomyłek prosimy o zgłaszanie się do urzędu. 

 

Zamiana dróg: - nadleśnictwo wskazało drogi w lasach albo przy lesie do ewentualnej zamiany, 

droga, o której Pan myśli (odpowiedź do radnego Michała Szczepanka) była zgłoszona, ale  

z zastrzeżeniem, że to może być współwłasność gminy albo służebność przejazdu dla 

właścicieli gruntów którzy dojeżdżają tą drogą do działek, czyli interes mieszkańców jest 

zabezpieczony. 

 

- Radny Michał Szczepanek pytał jeszcze o plany dostosowania budynku urzędu gminy do 

potrzeb osób niepełnosprawnych, kiedy będzie ogłaszany przetarg. 

- Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny wyjaśniła, że nie został ogłoszony 

nabór, jeżeli gmina otrzyma dotację będzie ogłoszony przetarg. 

 

Ad.6. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący rady Andrzej Zagroba po zrealizowaniu wszystkich punktów obrad 

podziękował za obecność i zamknął sesję słowami „zamykam trzecią sesję Rady Gminy 

Cmolas IX kadencji” 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 Protokołowała: Anna Gul-Halat – referent. 

Przewodniczący Rady 

    Andrzej Zagroba 


